

### ASDAN "EPQ" 项目

世界名校官方推荐与条件性录取说明

#### 世界名校官方推荐

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 2

**官方推荐**: 我们学校认可 EPQ 项目,这个项目能够帮助申请者提升大学课程相关研究和学术能力。我们鼓励申请人在撰写个人陈述时借鉴 EPQ 的经历和经验。无论你是否进行正式的 EPQ 项目,如果你能对你所选择的学科展示出广泛的阅读能力和独立的研究能力,你将是一个更有说服力的申请人。

Working on an EPQ encourages students to develop research and academic skills relevant to undergraduate study. Therefore, we would recommend anyone completing an EPQ to draw on these skills when writing your UCAS personal statement.

Whether you undertake a formal EPQ or not, you will be a more convincing applicant if you can demonstrate breadth of reading and independent research into your chosen subject; if you have pursued study beyond that required by your school syllabus.

官网链接: <a href="https://uni-of-oxford.custhelp.com/app/answers/detail/a\_id/446/~/how-doesoxford-view-the-extended-project-qualication-%28epq%29%2C-and-can-isubmit">https://uni-of-oxford.custhelp.com/app/answers/detail/a\_id/446/~/how-doesoxford-view-the-extended-project-qualication-%28epq%29%2C-and-can-isubmit</a>

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 3

**官方推荐**: 我们欢迎 EPO 项目,并鼓励申请人完成这一项目,因为这将有助于学生发展在 高等教育下所需的独立学习能力和研究技能。

We welcome the Extended Project and would encourage applicants to undertake one as it will help to develop independent study and research skills valuable for higher education.

官网链接: https://www.undergraduate.study.cam.ac.uk/applying/entrance-requirements

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 4

**官方推荐**: EPQ 项目会对你的申请有积极的影响。EPQ 可以给你带来巨大的价值,这个经历能够展现你个人能力的优势。

The extended project qualification (EPQ) is a really positive addition to your education. As with the the EPQ, a work experience placement has enormous value for your personal and skills development.

如果 EPQ 项目展现出你在本专业上的能力和兴趣,这将增加你的申请优势。
If the additional qualification demonstrates motivation to study within the specific subject area, this will strengthen your application.

官网链接: https://www.imperial.ac.uk/chemistry/undergraduate/admissions/fag/



牛津大学



剑桥大学

Imperial College London

帝国理工学院

## THE LONDON SCHOOL OF ECONOMICS AND POLITICAL SCIENCE

伦敦政治经济学院



#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 5

**官方推荐**: EPQ 项目对于申请有非常大的帮助,它展现了你在某一个特定学科领域的知识,例如一些数学的逻辑思维能力。在心理学和地质学中,尽管申请条件中并不包含数学成绩,但 EPQ 能够为你提供更加全面的数学能力证明。

EPQ may add value to an application, similar to the Core Maths, in particular where the programme has a specific mathematical content but does not require a specific maths qualification e.g. Psychology or Geography.

**官网链接:** https://www.lse.ac.uk/study-at-lse/Undergraduate/Prospective-Students/How-to-Apply/Admissions-Information?from\_serp=1

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 7

**官方推荐**: EPQ 可以在学术研究、项目协作和演讲展示方面为本科学习提供有用的准备。学生还会发现,EPQ 使他们有机会享受对特定的感兴趣的领域进行研究,并且可能为面试中的讨论提供有用的话题。 如果学校提供的话,我们鼓励学生考虑参加 EPQ。

The Extended Project Qualification (EPQ) can provide useful preparation for undergraduate study in terms of undertaking research, writing up a project and making a presentation. Students may also find that the EPQ allows them the opportunity to enjoy researching an area of particular interest and it may provide a useful topic for discussion during interviews. We would encourage students to consider taking the EPQ if it is offered at their school.

官网链接: https://www.ucl.ac.uk/medical-school/study/undergraduate/mbbs-admissions/entry-requirements/2022-entry

#### 世界名校条件性录取说明



#### 华威大学



#### 巴斯大学



#### 兰卡斯特大学

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 呙

**官方推荐** 华威大学认可并鼓励学生在个人陈述中联系自己在 EPQ 中的活动和经历,来论证你完成的项目能够在哪些方面帮助你来为未来的大学生活做准备。一些专业可以认可 EPQ 的成绩并在 A-Level 的申请中进行成绩的替换。

Applicants presenting the Extended Project are encouraged to discuss their research in their personal statement and reflect on how undertaking the project will help prepare them for studying their chosen degree at Warwick. Offers will not normally be made conditional on achievement of an Extended Project.

官网链接: https://warwick.ac.uk/study/undergraduate/courses/biochemistry/2022

**备注:** 部分专业(Biochemistry & Biomedical Science)明确提到要求做生物相关的EPQ项目,并拿到A等级。

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 🤚

**官方推荐**: EPQ 成绩可以在申请的时候作为代替性成绩。部分项目可以替代 A Levels 的一部分成绩。在 EPQ 中获得的等级可以获得替代性录取条件。

If you take the EPQ alongside A levels and apply to study at Bath, you could get an offer for most of our courses that is one grade below our typical A level offer.

官网链接: https://www.bath.ac.uk/campaigns/taking-the-epq-to-strengthen-your-application/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 🚺 🚺

官方推荐: 我们欢迎 EPQ 为学生的学术经历增添价值,并且为在兰卡斯特大学获得成功所需的独立学习做准备。 我们的大多数学位课程将把 EPQ 纳入录取计划,符合条件的申请人可以得到两份录取通知书: 我们的常规录取通知书加上 EPQ 的 B等级和 A Level 科目中较低的一个等级 (例如 A level 中的 AAA; 或 A level 中的 AAB 级和一个 EPQ 的 B等级)。

We welcome the EPQ as adding value to a student's academic profile and as an excellent preparation for the independent study necessary for students to succeed at Lancaster. The majority of our degree programmes will incorporate the EPQ within the offer and eligible applicants may receive two offers; our usual offer plus an offer of a B in the EPQ and one grade lower in their A level subjects (eg AAA at A level; or AAB at A level and a B grade in EPQ).

官网链接: https://www.lancaster.ac.uk/study/entry-requirements/undergraduate-qualifications/

**官方推荐**: 我们很欣赏 EPQ 为学生提供的发展研究技能和学术技能的机会。我们鼓励学生在个人陈述和面试中提供关于 EPQ 项目的进一步信息,对于那些差一点达到最低录取要求的同学,我们通常会把 EPQ 考虑进去。在某些情况下,招生老师可能会向申请人提供另一种录取方式,包括 EPQ 项目的顺利完成(例如,A level 的 AAB + EPQ 的 A 等级可以替代 AAA 的 A-level 成绩要求)。

Although UK students are not required to take the Extended Project Qualification, we appreciate it provides the opportunity for you to develop important research and academic skills. We encourage you to provide further information on your project in your personal statement and at interview as it is often taken into account if you narrowly miss the grades outlined in our offer to you. In some cases admissions tutors may make an alternative offer to applicants that involves successful completion of the Extended Project (for example, AAB plus A in the Extended Project as an alternative to AAA at A-Level).

官网链接: https://www.leeds.ac.uk/info/128005/applying/31/accepted\_quali%1Fcations

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 16

**官方推荐**:根据这项计划,符合资格的申请人在我们的人文、商业、法律、社会科学和相关课程的科目可能会收到两份录取通知-我们常规录取通知书加上 EPQ的 A等级和一个略低等级的 A level 成绩 (例如, A level 的 AAA;或 EPQ的 A等级加上 A level 的 AAB)。

这一额外的录取条件反映了我们对 EPQ 的信心,我们认为它是学生在南安普敦大学取得成功所必需的独立学习能力的极好准备。

Under this scheme, eligible applicants to subjects across our humanities, business, law, social sciences and related programmes may receive two offers – our usual offer plus an offer of an A in the EPQ and one grade lower in their A level subjects (e.g. AAA at A level; or AAB at A level AND an A grade in EPQ).

This additional offer reflects our confidence in the EPQ as an excellent preparation for the kinds of independent study necessary for students to succeed at a research intensive university such as Southampton.

官网链接: https://www.southampton.ac.uk/courses/how-to-apply/under-graduate-applications/requirements.page





南安普顿大学

# UNIVERSITY of York

#### 约克大学





#### 谢菲尔德大学

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 19

**官方推荐:** 我们认可 EPQ 项目的好处,以及它在为学生成功接受高等教育做好准备方面的作用。出于对这一点的认可,当(与录取条件要求)同等水平的 EPQ 等级与三个 A-Level 一同提交的时候,我们的某些学院将降低录取条件。

We recognise the benefits of the Extended Project Qualification (EPQ) and its role in preparing students for success in higher education. In acknowledgement of this some of our departments will make a reduced offer where the EPQ is taken alongside three A levels or equivalent.

官网链接: https://www.york.ac.uk/english/undergraduate/funding/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 21

**官方推荐:** 大学重视 EPQ 及其在培养学生获得成功的高等教育经验的作用,并希望认识到和鼓励学习者进行的相关的独立工作。在 EPQ 中获得 A 等级可以获得替代性录取条件。

TThe University values students studying the Extended Project and its role in preparing students for a successful higher education experience and would wish to recognise and encourage this extended piece of independent work undertaken by the learner. Students achieving an A grade through the EPQ will normally receive an offer at one grade lower than the published grade.

官网链接: https://www.exeter.ac.uk/undergraduate/applying/accessexeter/alternativequalifications/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 22

官方推荐: 尽管 EPQ 不是入学的必要条件,但我们仍然鼓励学生在可能的情况下完成 EPQ,因为我们认可它提供的独立学习和研究技能发展方面的价值。当申请人所做的 EPQ 是所选学位课程相关的学科领域,并且与三个 A Level 课程一起完成时,一些学院会将 EPQ 包含在替代录取条件中。

We don't require the EPQ for entry although we encourage students to complete an EPQ where possible, as we value the development of skills in independent study and research that it can offer. Some academic departments may include the EPQ in an alternative offer where this is judged to be in a subject area relevant to the chosen degree course and is completed alongside three A Levels.

官网链接: https://www.sheffield.ac.uk/undergraduate/apply/uk-qualifications

**官方推荐**: 我们认可 EPQ 的好处以及它为申请人提供的发展独立学习和研究技能的机会。我们强烈鼓励未来的学生在个人陈述和面试时提供有关 EPQ 的信息,因为一些学院会将你在 EPQ 中的表现作为录取的考虑因素,尤其对于那些差一点达到我们录取最低分数要求的学生。在某些情况下,招生导师可能会向申请人提供考虑 EPQ 成绩的备选方案(如 A-level 的 AAA 或 A-level 的 AAB 加上 EPQ-A 的成绩)。



The University of Manchester

#### 曼彻斯特大学

The University recognises the benefits of the Extended Project Qualification (EPQ) and the opportunities it provides for applicants to develop independent study and research skills. We strongly encourage prospective students to provide information about the EPQ in their personal statement and, if invited, at interview. This is because a number of our academic Schools may also choose to take your performance in the EPQ into account should places be available in August for applicants who narrowly miss the entry grades for their chosen course. In some cases, admissions tutors may wish to make an alternative offer to applicants, one of which involves successful completion of the EPQ (eg AAA at A-level or AAB plus the Extended Project at Grade A).

官网链接: https://www.manchester.ac.uk/study/undergraduate/applications/entry-requirements/uk-entry-requirements/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 25

**官方推荐**:在伯明翰大学,参加 EPQ 并达到我们录取条件的申请人将获得其所选择专业的标准录取通知,另加一个可替代录取:成绩要求低一等级的 A-Level 加 EPQ 中的 A 等级。例如,如果我们的标准录取要求为 A-level 的 AAA,则录取则为 A-level 的 AAA 或 A-level 的 AAB+EPQ 的 A 等级。



#### 伯明翰大学

At the University of Birmingham, applicants who take the EPQ and meet our offer criteria will be made the standard offer for their programme of choice, plus an alternative offer which will be one grade lower plus a grade A in the EPQ. For example, where our standard offer is AAA, the offer would be AAA; or AAB plus A in the EPQ (though please note that this excludes our Medicine (A100) and Dentistry (A200) programmes).

官网链接: https://www.birmingham.ac.uk/undergraduate/preparing-for-university/epg/index.aspx

备注: 不包括医学 (A100) 和牙科 (A200) 课程。



#### 伦敦大学皇家霍洛威学院



东英吉利大学



诺丁汉大学

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 26

**官方推荐**: 皇家霍洛威(Royal Holloway)欢迎申请的学生在上学期间取得附加资格的认证。如果申请人完成了EPQ,那么EPQ将被考虑并从而降低录取条件。

Royal Holloway welcomes applications from students taking additional qualifications while at school or college. Where an applicant is taking the Extended Project Qualification (EPQ) alongside other qualifications the EPQ will be taken into consideration and result in lower entry requirements in an offer.

官网链接: https://www.royalholloway.ac.uk/studying-here/schools-and-colleges/widening-access/contextual-offers/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 27

**官方推荐**: UEA 认识到了 EPQ 的重要性及其在独立研究中的价值。 除了让你有机会申请我们的"Bright Spark"奖学金外,我们还将为你提供替代的录取条件,包括 EPQ 和标准录取条件。 如果在 EPQ 中达到 A 等级则允许在 A level 中获得一个低于 A 的等级。

UEA recognises the importance of this qualification and the value it places on independent research. As well as giving you the opportunity of applying for our 'Bright Spark' Scholarship in 2018 we will give you an alternative offer, including the EPQ, alongside the standard offer. Applicants who present with the EPQ can achieve one grade lower on the A Levels if an A Grade is achieved in the EPQ.

官网链接: https://www.uea.ac.uk/apply/undergraduate

2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 28

官方推荐:三个科目成绩加 EPO 的 A 等级可以作为 AAA 的替代录取条件。

Alternative offer of AAA (or equivalent) across three subjects plus an A in the EPQ.

官网链接: https://www.nottingham.ac.uk/naturalsciences/prospectivestudents/applying/entryrequirements.aspx

官方推荐:我们的一些本科学位课程确实将 EPQ 视为录取条件的一部分。这些学位的申请人只要提供符合我们的录取标准,并提供 EPQ 成绩,将获得标准录取通知和一个替代性录取通知,也就是低一级的 A Level 成绩加上 EPQ 中的 A 等级,例如,录取将是 ABB 或 BBB 加上 EPQ 中的 A 等级。如果您申请的计划不将 EPQ 视为录取条件的一部分,我们仍然建议你在 UCAS 申请中包括此信息。我们认识到,EPQ 将为申请人提供在利物浦大学发展相关研究和学术技能的机会。我们鼓励候选人在撰写个人陈述时包括他们完成 EPQ 项目的经验,特别是如果该主题与所选学位课程相关联时。

Some of our Undergraduate degree programmes do consider the Extended Project Qualification as part of the academic offer and where this is the case it will be outlined in the entry requirements of your chosen course. Applicants to these degrees who offer the Extended Project Qualification (EPQ) and meet our offer criteria will be made the standard offer, plus an alternative offer. This will be at one A Level grade lower plus a grade A in the EPQ, for example the offer would be ABB or BBB plus A in the EPQ. If you are applying for a programme that does not consider the EPQ as part of your offer we would still advise that you include this information on your UCAS application. We recognise that the EPQ will provide an applicant with the opportunity to develop research and academic skills relevant for study at the University of Liverpool. Candidates are encouraged to draw upon their experience of undertaking the project when writing their personal statement, particularly if the topic is allied to their chosen degree course.

官网链接: https://www.liverpool.ac.uk/study/undergraduate/applying/entry-requirements-and-qualifications/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 32

**官方推荐:** 进行 EPQ 项目的申请人将收到我们的标准 A-level 录取条件,加上一个较低等级的 A-level 替代录取条件,但必须在 EPQ 中达到 A 等级。

Applicants taking the Extended Project Qualification (EPQ) will receive our standard A-level offer, plus an alternate offer of one A-level grade lower, subject to achieving an A grade in the EPQ. The one grade reduction will not apply to any required subjects, so does not apply to Music and Sound Recording (Tonmeister), as this has 3 subject-specific requirements.

官网链接: https://www.surrey.ac.uk/apply/undergraduate/frequent-ly-asked-questions

备注: 不适用于部分专业(例如: 音乐和录音)。



利物浦大学



萨里大学



#### 雷丁大学



#### 卡迪夫大学



#### 斯旺西大学

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: $\frac{34}{4}$

**官方推荐:**如果你参加 EPQ 并申请参与的学科领域,你将收到两个录取通知:我们的标准录取通知和另一个录取通知,即在你的 A-Level 科目中降低一个等级。

If you are taking an EPQ and applying for a participating subject area, you will receive two offers: our standard offer and an alternative offer of one grade lower in your A-Level subjects.

官网链接: https://www.reading.ac.uk/ready-to-study/study/what-offer-will-i-get.aspx

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 35

**官方推荐**: 我们的大部分课程都可以通过认可 EPQ 中的 A 等级来把申请者的录取 要求降低一个等级。具体的学科要求需要在每个学院的申请说明中查找。

Extended/International Project Qualification: Applicants with grade A in the EPQ/IPQ will typically receive an offer one grade lower than the standard A level offer. Please note that any subject specific requirements must still be met.

官网链接: https://www.cardiff.ac.uk/study/undergraduate/courses/2022/bio-chemistry-bsc

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 39

**官方推荐:** 申请人的 EPQ 预估 B 等级或以上,将获得降分录取。 例如,AAB 的录取条件将成为 ABB 加上 EPQ 的 B 等级。我们鼓励申请人在 UCAS 的个人陈述中描述 EPQ 的研究经验,特别是与他们选择的学位课程和 / 或职业相关时。

Applicants predicted grade B or above in EPQ will receive an offer with a one-grade reduction. e.g., an offer of AAB would become ABB plus EPQ B. We encourage applicants to describe EPQ research within the UCAS personal statement, particularly when relevant to their intended course and/or career.

官网链接: https://www.swansea.ac.uk/undergraduate/courses/entry-requirements/

官方推荐: 伦敦大学玛丽女王学院欢迎参加 EPQ 的学生。EPQ 是学生进行自我指导和自我激励的绝好机会,该项目使学生能够通过独立研究深入探索感兴趣的主题。双重录取条件既包括标准的 3 个 A Level 课程成绩,也包括 EPQ 在内的可替代录取条件。例如,如果一门课程要求 A Level 的等级为 ABB,我们可以向参加 EPQ 的申请人提供以下录取条件: A Level 的 ABB 等级和 A Level BBB 加上 EPQ 的 A等级。



伦敦玛丽女王大学

Queen Mary University of London welcomes students taking the Extended Project Qualification (EPQ). The EPQ is an excellent opportunity for students to undertake a self-directed and self-motivated project which allows students to explore a topic of interest in depth through independent research.

A dual offer includes both our normal three A-Level grade offer and an alternative offer including the EPQ. For example, if a course requires ABB from three A-Levels, we may provide the following offer to applicants taking an EPQ: GCE Advanced A-Levels Grades ABB and Alternative conditions: GCE Advanced A-Levels Grades BBB and A in Extended Project.

官网链接: https://www.qmul.ac.uk/undergraduate/apply/entry/epq/

#### 英国名校官方推荐



#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 🔓

**官方推荐:**我们非常认可 EPQ 作为进入大学学习前一项非常关键的经历。EPQ 能够为你提供项目管理的技能以及学术写作能力的提升,这是进入大学前极好的准备。

We value the extended project as a qualification which provides you with skills in project management and extended writing which are excellent preparation for university study and a successful higher education experience.

官网链接: https://www.durham.ac.uk/study/undergraduate/how-to-apply/entry-requirements/uk-students/

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 10

**官方推荐:**我们认可 EPQ 在发展独立研究和批判性思维技能的好处。我们会把这些作为进一步深入研究某一特定学科的动机的证据。EPQ 的经历会作为收到最终录取成绩前,一项非常关键考虑因素。



We recognise the benefit of the Extended Project Qualification in developing independent research and critical thinking skills. We would consider these as evidence of motivation to study a specific subject in more depth, and while we do not generally include them as part of our offer conditions, they may be used to further consider an application upon receipt of final examination results.

官网链接: https://www.lboro.ac.uk/study/undergraduate/apply/entry-requirements

#### 2022 年 TIMES 英国大学综合排名 | 2022 年泰晤士报英国大学综合排名: 18

**官方推荐**: 伦敦大学国王学院认为 EPQ 是支持独立研究技能的一个出色的工具,为深入地探索大学学习提供了巨大帮助。

The Extended Project Qualification (EPQ) has the potential to develop many skills which may prove beneficial when studying at King's.

官网链接: https://www.kcl.ac.uk/study/undergraduate/how-to-apply/en-try-requirements



伦敦国王学院

#### 重要备注:

- 1,上述大学关于 EPQ 的推荐与降分录取说明都直接摘录自大学官网,并不代表 ASDAN CHINA(阿思丹中国)的承诺。
- 2,具体大学对接受 EPO 的要求和细节,请同学直接与该大学招生部门联系核实。